
                                           Protokół  Nr  9/ 09 
                 z posiedzenia  Komisji  Infrastruktury  i  Ochrony  Środowiska 
                                        w  dniu  17 sierpnia  2009 r. 
 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka Komisji: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
     a) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego    
        Miasta Białogard na lata 2003-2010- druk E, 
     b) podjęcia realizacji inwestycji polegających na przebudowie ulic Asnyka, 
        Curie-Skłodowskiej i Polnej w Białogardzie –druk- M, 
         Przedstawia: Waldemar Marczyk, Naczelnik IM 
      c) zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2009. 
          Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
      d) zgody na zbycie przez Burmistrza zabudowanej nieruchomości gruntowej 
           - druk G. 
       e) zgody na zbycie przez Burmistrza zabudowanej nieruchomości gruntowej 
            - druk H 
        f) zgody na odpłatne przeniesienie przez Burmistrza prawa użytkowania   
            wieczystego  nieruchomości gruntowych- druk I 
            Przedstawia: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Gosp. Nieruchomościami 
3. Zaopiniowanie wykazów nieruchomości  przeznaczonych do zbycia przy ul. 
    Słonecznej, ul. Bat. Chłopskich, ul. 1 Maja 
     Przedstawia: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Gosp. Nieruchomościami 
4. Sprawy różne 
     - pismo Komisji Rewizyjnej z dnia 11 sierpnia 2009r. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1   
      Posiedzenie  o godz. 13,00  „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji 
Infrastruktury i Ochrony Środowiska- Bogdan Żurawski 
Wobec braku uwag przegłosowano porządek Komisji, 
 Głosując: za- 5 ( jednogłośnie ) 
Ad 2 
     Zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta 
Białogard na lata 2003-2010 
                Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik IM 
Naczelnik IM- przedstawił, że do planu inwestycyjnego dopisano 3 ulice, 
przebudowa ul. Asnyka, Curie- Skłodowskiej i Polnej. Naczelnik powiedział, że  



wystąpiono ze środkami, ale są one za małe na przebudowę tych ulic. Jest 
propozycja aby rozłożyć tę  inwestycję na 2 lata. Część pieniędzy których 
brakuje będą w przyszłym roku.   
Głos w dyskusji zabrali: 
B. Żurawski- powiedział, jak to będzie, jeżeli znowu będziemy zmieniać plany, 
czy będziemy mogli sporządzić wniosek o refundacje. 
Następnie pyta jakie wartości  miasto wydało. 
Naczelnik- odpowiada, że to około 1400 tyś złotych, uważa, że miasto otrzyma 
środki z refundacji. 
Skarbnik- powiedziała, że korekta była na początku roku, w budżecie brakuje 
prawie 3 mln. złotych. Musimy pamiętać, że kraj jest w kryzysie. 
Z. Rychter- pyta, dlaczego  w planach cały czas jest ulica przy Inkubatorze? 
Radny uważa, że Inkubator powinien sam wybudować sobie ulicę. 
Zadał pytanie, dlaczego nazwa ulicy Polnej nie została zmieniona. 
Przewodniczący- zaproponował ewidencyjnie zmienić nazwę tej ulicy. 
Z. Rychter zgłosił wniosek do Burmistrza o wykreślenie z planu wieloletniego 
ulicy Kołobrzeskiej bocznej: 
  za-4,    przeciw-0,    wstrzymało się-1, 
 
Przewodniczący- poddał pod głosowanie, dotyczące zmian w sprawie 
wieloletniego planu inwestycyjnego. 
      Za- 5,  (jednogłośnie ) 
 
Projekt na realizację przebudowy ulic Asnyka, Curie-Skłodowskiej, Polnej 
przedstawił Naczelnik IM 
Naczelnik powiedział, że inwestycje te będą finansowane z funduszy Miasta i 
kredytów.  
Wniosek formalny do Burmistrza: 
Czy środki zabezpieczone, które Miasto  otrzyma na budowę ulic Kiepury, 
Noskowskiego, Elbląska, zostaną skierowane na budowę tych trzech ulic. 
Głosowanie:  za-5 (jednogłośnie ) 
 
Realizacja zadań tych ulic w latach 2008-2009 
Głosowanie: za-5  ( jednogłośnie ) 
 
Zmieniająca uchwałę  budżetową za 2009r. wynikająca z wcześniejszych 
punktów: 
Głosowanie:  za- 5 ( jednogłośnie ) 
Głos w dyskusji zabrali: 
Z. Rychter- pyta, kiedy będzie przetarg na budowę ulicy Kołobrzeska 
Naczelnik- odpowiedział, że we wrześniu 2009r 
 



Zgody na zbycie  przez Burmistrza nieruchomości gruntowej-druk G 
przedstawiła Naczelnik Gosp Nieruchomościami: 
Jest to lokal przy ul. Wojska Polskiego, ogłoszony będzie przetarg 
nieograniczony 
 
Głosowanie:  za- 5,  ( jednogłośnie ) 
 
Zgody na zbycie przez Burmistrza Miasta nieruchomości gruntowej druk H 
Naczelnik- jest to lokal przy ul. Staromiejskiej  91 m2 obecnie jest tam komis. 
Dzierżawca punktu wystąpił o kupno tego lokalu 
K. Leś- pyta ile ten pan płaci za dzierżawę i jaka jest wycena tego lokalu? 
B. Szulakiewicz- powiedziała, że nie ma wyceny tego lokalu. 
Z. Rychter- stwierdził, że dobrze by było znać wycenę tego lokalu. 
K. Sosnowski- złożył wniosek do Burmistrza Miasta o wstrzymanie się i 
dostarczenie do Komisji wyceny tego lokalu. Po otrzymaniu wyceny Komisja 
podejmie decyzję. 
 
Głosowanie:   za- 5 ( jednogłośnie ) 
 
Zgody na odpłatne przeniesienie  przez Burmistrza  prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości gruntowych- druk I 
Dyskusja: 
Przewodniczący- powiedział, że nie kierowaliśmy tej sprawy do Komisji, 
ponieważ już się tym zajmowaliśmy. 
Komisja zaopiniowała  2 działki-Tak,  1 działka- Nie 
P. Naczelnik- powiedziała, że  obecny Burmistrz Miasta   podjął decyzję o 
zbyciu tych 3 działek. 
K. Leś- pyta czy musimy pozbywać się tej działki i jaka jest wycena. 
Przewodniczący- zaproponował utrzymanie poprzedniej decyzji tj. dwie działki 
na sprzedaż a jedna nie. 
Głosowanie: 
     za- 4 (jednogłośnie ) 
     pan K. Sosnowski wyszedł przed głosowaniem. 
 
Ad. 3 
    Zaopiniowanie wykazów nieruchomości przeznaczonych do zbycia  przy ul. 
Słonecznej, ul. Bat. Chłopskich, ul. 1 Maja 
Przedstawia pani Beata Szulakiewicz, Naczelnik Gosp. Nieruchomościami. 
Naczelnik- pokazała wykaz działki przy ul. Słonecznej powiedziała, że podział 
robiony był już dawno, działki są duże. Nie ma możliwości podziału na 
mniejsze działki. 
Przewodniczący – pyta, kto jest za sprzedażą nieruchomości na ul. Słonecznej? 
Głosowanie: 



     za – 5, (jednogłośnie ) 
 
Następna sprawa to budynek przy ul. Bat. Chłopskich, jest to budynek  
mieszkalny do kapitalnego remontu. 
Głosowanie: 
  za- 5, (jednogłośnie ) 
 
Następna nieruchomość to  grunt przy ul. 1 Maja, powierzchnia 106m2  nie ma 
dojścia do drogi. Właściciele wystąpili o nabycie tych działek 
Głosowanie: 
     za- 5 ( jednogłośnie ) 
 
Ad.4 
    Sprawy różne: 
    -  pismo Komisji Rewizyjnej z dnia 11 sierpnia 2009 r. w sprawie oceny 
pomieszczeń w Scholar. 
Przewodniczący- zwrócił się z prośbą do pani Naczelnik  o dostarczenie 
inwentaryzacji, umów dotyczących budynku Scholar. Po dostarczeniu tych 
dokumentów pan Przewodniczący zwoła Komisję która dokona wizytacji. 
 
Z. Rychter-  powiedział, że na ulicy Sztama  jest straszny bałagan, stoi tam 
zniszczony słup ogłoszeniowy, połamane ławki. 
 
Wniosek do Burmistrza: 
Komisja prosi o przeprowadzenie remontu słupa i jego otoczenia oraz remontu 
ławek na ul. Sztama. 
 
K. Sosnowski- składa wniosek w trybie pilnym do Burmistrza Miasta z 
pytaniem, jak  p. Burmistrz widzi sytuację ronda przy ul. Świdwińskiej z ul. 
Kołobrzeską oraz skrzyżowania ul. Kołobrzeska z ul. Sztama. 
Sytuacja w tych miejscach jest katastroficzna. 
Ad.5 
Po wyczerpaniu tematyki  o godz 13,50  zakończono posiedzenie Komisji. 
 
Protokołowała: Mariola Skrzypczak 
 
                                                                     Przewodniczący  Komisji 
                                                                           Bogdan Żurawski 
 
 
 
 


